
 

 
BRM.0012.1.1.2024    

Protokół nr 43/2024 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 15 stycznia 2024 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

 

Czas trwania posiedzenia 9.30 – 9.45 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski  - Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  - Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Jan Gaj   - Członek Komisji 

4. Lidia Stolarska  - Członek Komisji 
 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Piniewski – pełniący funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia; 

2. Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia; 

3. Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który po 

sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego 

składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 42/2023 z posiedzenia Komisji. 

4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2024 r. 

5. Analiza remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w latach 2022-2023. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 42/2023 z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 42/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2024 r. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024,  

projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034 wraz                 
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poprawkami wskazanymi w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. Ww. projekt stanowi załącznik 

do protokołu z sesji.  
 

Pytania i dyskusja:  
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Czy Miasto będzie spłacało jakieś pożyczki? 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Długu mamy ponad 100 milionów złotych, rozłożony jest do 2034 r. Na rok 2024 r. przypada ponad 

11 milionów 473 tysiące złotych. W załączniku nr 4 są planowane rozchody i przychody. 

W rozchodach jest kwota przypadająca do spłaty z tytułu zaciągniętych wcześniej zobowiązań. Deficyt 

wynosi prawie 2 miliony złotych i ten kredyt jest również zapisany w przychodach. Ten deficyt jest 

rozpisany na które zadania inwestycyjne możemy wziąć kredyt. Spłacamy z wolnych środków, które 

pozostały. Kredyt bierzemy na inwestycje. My nie bierzemy kredytu na spłatę kredytu. Wypracowane 

dochody przekazujemy na spłatę kredytu, finalnie nie będziemy brać kredytu. Projekt budżetu był              

tworzony w dość niespotykany sposób. Pracowaliśmy z Prezydentem Ryszardem Brejzą i zastępcami. 

Ten projekt 15 listopada był już przygotowany. Czekał na przyjście pełniącego funkcję Prezydenta. 

Przyszedł Pan Marek Słabiński i wprowadził małe korekty, podpisał i został wysłany. A przedstawiać 

ten projekt będzie Pan Prezydent pełniący funkcję Wojciech Piniewski.         
 

Wojciech Piniewski - pełniący funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Budżet jest bardzo skromny. On był przygotowywany na realiach ubiegłorocznych. Najważniejsze 

tezy budżetu zostały zamknięte z datą 15 listopada. Dane, które posiadaliśmy na ten dzień nie 

pozwalały na nadmierny optymizm, szczególnie po stronie dochodów. I co się z tym wiąże optymizm 

inwestycyjny. Mogę zagwarantować, że on będzie wielokrotnie zmieniany. Mamy nadzieję, że 

struktura dochodów, szczególnie udziały w podatku PIT dla jednostek samorządu terytorialnego, ale 

również inne źródła finansowania z budżetu centralnego będą zupełnie inaczej wyglądały. Jest 

zapowiedź odnośnie podwyżek w sferze budżetowej, pedagogów. Jeżeli z tej zapowiedzi wyniknie co 

ma wyniknąć to 30% podwyżka ma objąć wszystkich pracowników pedagogicznych. Deklaracja była 

taka, że gminy otrzymają również podwyżki dla przedszkoli. Byłoby to bardzo dobre rozwiązanie. 

Mam nadzieję, że wzrośnie z automatu kwota subwencji ogólnej, bo po tak wysokiej podwyżce skoczą 

nam dopłaty do przedszkoli niepublicznych. Na chwilę obecną jest ponad 26 milionów dopłaty. Mam 

nadzieję, że będzie to wyglądało korzystniej niż w poprzednich latach. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Dzisiaj już wiemy, że ta kwota będzie niewystarczająca.                    
 

Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Pan Prezydent sugerował już to na konferencji prasowej, że mamy do czynienia z projektem budżetu                

i tego się trzymajmy.  
 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

Zawsze były poprawki i się z tym liczymy.  
 

Innych pytań nie było. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2024? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

z 2022 r. poz. 1091), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 1/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024. 
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Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

z 2022 r. poz. 1091), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 2/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-

2034. 

 

Ad 5. Analiza remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w latach 2022-2023. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła analizę w sprawie remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w latach 2022-

2023.  

Analiza stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 
Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

 /-/ Waldemar Wąśniewski 

 

 
 

Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


